
PYTANIA MIESZKAŃCÓW PRZED XII SESJA RADY MIASTA KOBYŁKA: 

 

1) Na ul. Królewskiej 14 rośnie dąb, który jest pochylony w kierunku jezdni. 

Jest on tak podcięty, że żadnej gałęzi nie ma nad posesją, a wszystkie znajdują się nad 

jezdnią i sięgają aż nad chodnik. Gdyby doszło do przewrócenia drzewa lub oderwania 

gałęzi (np. w wyniku uderzenia pioruna lub działania wichury) spadłoby to na jezdnię 

i chodnik. Jest to sytuacja zagrażająca bezpieczeństwu osób. Czy Urząd Miasta jest 

w stanie coś z tym zrobić? 

ODPOWIEDŹ: 

Drzewo rośnie na nieruchomości prywatnej, właściciel zostanie powiadomiony 

o zakresie  prac pielęgnacyjnych, ze strony Urzędu przeprowadzone zostaną oględziny 

drzew, z określeniem ich zagrożenia na chwilę obecną.   

 

2) Proszę Państwa o udzielenie informacji na jakim etapie lub jaki jest plan realizacji 

budowy kanalizacji w ulicy Husarii od ulicy Rataja. Ta ulica miała być realizowana nie 

wcześniej niż po ukończeniu budowy ulicy Rataja ponieważ z tej strony można było 

tylko podłączyć się do nowej linii kanalizacyjnej. Niestety po wiele krotnych pismach 

i podaniach składanych w wodociągach o chęci przyłączenia (kilku posesji z ulicy 

Husarii jak również równoległej Kawalerii) nie można uzyskać żadnej odpowiedzi. 

W tej sytuacji proszę Państwa o udzielenie jakiejkolwiek informacji w powyższym 

temacie. 

ODPOWIEDŹ: 

Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ulicy Husarii w Kobyłce od ulicy Rataja nie jest 

przewidziana w obowiązującym Planie Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Kanalizacyjnych PGK Kobyłka na lata 2024-2026. 

Realizacja w/w inwestycji rozpatrywana będzie podczas tworzenia kolejnego planu 

inwestycyjnego Spółki. PGK informuje iż, realizacja inwestycji ujętych w w/w Planie 

a także inwestycji, które zostaną w nim w przyszłości pod warunkiem spełnienia 

m. in.  podstawowego dla Planu kryterium nasycenia (wskazującego minimalną wymaganą 

ilość odbiorców przypadających na kilometr planowanej sieci) umieszczone uzależniona 

będzie ponadto od pozyskania środków zewnętrznych w formie dotacji 

lub pożyczek  w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

lub Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zabezpieczonych 

hipoteką na nieruchomościach miasta Kobyłka. W przypadku nie otrzymania przez PGK 

Kobyłka w/w środków i zabezpieczeń konieczne będzie ponowne przeanalizowanie zakresu 

inwestycyjnego Planu Wieloletniego Spółki pod kątem jej możliwości finansowych. 

 

 
3) Ponawiam prośbę o naprawę powiększającego się zapadliska na ulicy Ułanów 

przy mojej posesji (nr 9). Czy można udzielić informacji czy w tym roku uda się 

to naprawić? 



ODPOWIEDŹ: 

Dokonamy wizji w terenie, z uwagi na fakt, iż nawierzchnia jest na gwarancji, zwrócimy 

się do Wykonawcy z wnioskiem o naprawę. 

 

4) Dzień dobry, czy miasto ma pomysł co zrobić aby kierowcy przestrzegali ograniczenia 

prędkości w strefie 30? Może warto umieścić na ulicach znaki poziome ! Ul Kościuszki, 

Moniuszki, Serwitucka, Niemcewicza to tor wyścigowy w godzinach porannych 

w szczególności. 

ODPOWIEDŹ: 

Umieszczenie na drodze znaków poziomych, wymaga opracowania stałej organizacji ruchu 

i uzgodnienia jej w Starostwie. W najbliższym czasie organizacja ruchu w Państwa okolicy 

będzie zmieniana.  

 
5) Czy miasto coś zrobi aby ulica Niemcewicza nie była rozjeżdżana przez ciężarówki ? 

Już przed godziną 5 ciężarówki jeżdżą ulica z nadmierną prędkością i tak cały dzień. 

Ta ulica jest w strefie 30 a mało kto jeździ z taką prędkością. 

ODPOWIEDŹ: 

W najbliższym czasie organizacja ruchu w Państwa okolicy będzie zmieniana, aby 

przeciwdziałać wskazanej przez Państwa sytuacji.  

 

6) Dzień dobry Chciałbym się zapytać dlaczego Urząd Miasta kompletnie zignorował 

pismo napisane przez mieszkańców naszego osiedla w dniu 6.06.2025, oraz przyjęte 

przez kancelarię także w tym dniu? Jak takie traktowanie ma się do ogólnego 

współdziałania w samorządach?  
ODPOWIEDŹ: 

W tej sprawie bardzo prosimy o kontakt z kancelarią Urzędu Miasta Kobyłka, 

ponieważ odpowiedzi na powyższe pytanie możemy udzielić wnioskodawcy. Ponadto 

na postawie tak ogólnych informacji nie jesteśmy w stanie określić kto jest wnioskodawcą, 

jakie pismo zostało złożone w dniu 6 czerwca 2024 r. oraz czego dotyczyła treść pisma.  

 

7) Czy jest taka możliwość, żeby zwiększyć liczbę koszy na śmieci 

przy ul. Przyjacielskiej? Prośbę zgłaszałam telefonicznie kilka miesięcy temu. 

ODPOWIEDŹ: 

Rozważymy sugestię zamontowania dodatkowego kosza lub koszy na śmieci w ulicy 

Przyjacielskiej. 

 



8) Witam serdecznie, od stycznia tego roku zaczął działać system , gdzie można sprawdzić 

odbiór odpadów. Poprzednia firma nie zawsze umieszczała informacje o odbierze 

lub błędnie były wpisane odpady segregowane. Czy nowa firma również będzie 

rejestrowała odbiór odpadów, gdyż na razie przy pierwszym odbiorze nic nie zostało 

wpisane? 

ODPOWIEDŹ: 

W poprzedniej kadencji nie egzekwowano tego wymogu od wykonawcy, przez co znaczna 

część mieszkańców zaprzestała naklejania kodów kreskowych, odzwyczaiła się od tego 

obowiązku. Dzisiaj powrót do tego obowiązku nie jest możliwy do wykonania, stad 

planowana jest zmiana w Regulaminie utrzymania czystości w Mieście Kobyłka i 

rezygnacja z tego wymogu. W to miejsce Miasto ściśle egzekwuje od wykonawcy inne 

metody pomiaru ilości odebranych odpadów.  

 

9) Dlaczego miasto będzie tworzyć nowy projekt na budowę ul. nowoprojektowanej, 

a nie może wykorzystać istniejącego już projektu, na który otrzymali Państwo 

dofinansowanie z Polskiego Ładu na kwotę 2 milionów złotych, które zostały 

przeniesione na łącznik ul. Orszagha z ul. Warszawską? 

ODPOWIEDŹ: 

Urząd Miasta nie ma w planach zlecać nowej dokumentacji na budowę drogi 

nowoprojektowanej, wykonywany jest nadal pierwotnie zakładany projekt. Pozyskane 

środki z Polskiego Ładu zostały przeznaczone na inną inwestycję ze względu na to, że 

proces projektowania nowoprojektowanej drogi na odc. Marecka – Jasińskiego i 

Jasińskiego na odc. nowoprojektowana – inwestycja PKP nie został ukończony i środki 

zewnętrzne nie mogłyby być przeznaczone na ten cel. Trzeba byłoby je zwrócić. Prace 

nad wykonaniem dokumentacji ul. Nowoprojektowanej trwają nadal. Planowany termin 

wykonania przedmiotowej dokumentacji to 30.05.2025 r.  

 


